
RVV Generalforsamling 28/2- 2012 

 Tilstede var 36 medlemmer

Dagsorden:
Valg af dirigent – Annika
     1.Formanden Lone aflægger beretning
     2.Regnskab fremlægges
     3.fastlæggelse af kontingenter
     4.Behandling af forslag

5. Valg af formand
6. Valg af øvrige formænd på valg
7. Valg af øvrige medlemmer til udvalg
8. Eventuelt

1.Formanden Lone aflægger beretning
Der blev lagt vægt på at holde en god tone i klubben.
Bestyrelsen har arbejdet meget og det er almindeligt at der opstår problemer når der arbejdes med 
mennesker og heste, der skal dog arbejdes på fra alles side om at vende brok til noget konstruktivt.
Der skal være respekt for det frivillige arbejde der udføres af bestyrelsesmedlemmer også når man 
er i stalden med sin hest.
Vi har en stor udfordring med fonden som ikke er til at få fat i, der er blevet lagt henvendelse til 
diverse mennesker i kommunen, næste skridt bliver at gå til administrationen.
Driften er et stort og tungt arbejde derfor skal der flere hænder til de mange opgaver.
Det er forsøgt at uddelegerer opgaver til alle men dette fungerer ikke der skal strammes op
og det skal vi gøre sammen.
Der er blevet indkøbt forskellige maskiner til hjælp med de tunge opgaver.
Halm er en stor udgift der er forsøg med reducering af boksleje for dem som vælger at stå på 
træpiller,dog bliver møddingen fortsat hurtigt fyldt med for meget tørt halm alle opfordres derfor til 
at bliver bedre til at sorterer når der muges ud.
Vi har i årets løb været udsat for flere tyverier G4S er underrettet og vi håber at det med hjælp fra 
overvågning af klubben bliver sidste gang.  

Der blev i efteråret fyldt op i staldene, det har naturligvis givet et øget pres på ridehuset og især 
ridehusbunden som derfor trænger til et kærligt eftersyn, hvilket der indhentes tilbud på.
Klubben har en medlemstigning,mange har dog ikke betalt der skal derfor gøres opmærksom på at 
der ikke kan deltages i stævner eller udvalg hvis ikke medlemskab er betalt.

Vi har i årets løb haft en masse gode aktiviteter, masser af stævner,ridelejr, akademisk dressur og 
pony games hvilket har øget den positive omtale af klubben.
Mange af klubbens ryttere er ude og deltage og repræsenterer klubben og bliver rost og omtalt 
positivt i den forbindelse opfordres til at høre om evt. sponsorering fra klubben i forbindelse med 
deltagelse i  stævne-aktiviteter. 
En ny WE kampagne hvor det drejer sig om holdsport og sammenhold vil blive sat i søen for at 
give de unge ryttere et sundt sammenhold.

For turrytterne er der håb forude mht. en 8 kilometers rute, som Lone er ved at forhandle med Rye 
Gods og Greven om.

2. Forlæggelse af regnskab af Maria  
Regnskabet har indtil dags dato været opdelt i 3, Drift, Tutten og Stævne.
Dette er kommenteret af de 3 revisorer og dette vil fremover bliver ændret.



Punkter for ændringer af regnskab fremover:
- ingen blå bilag
- et nyt regnskabsprogram skal oprettes
- fremover må der udelukkende være et samlet regnskab 
- hjælp fra konsulent fra Dansk Rideforbund.

Der opfordres derudover til at der betales til tiden da der bliver brugt megen tid på at indkasserer 
penge for boksleje mm.

2012 er vi ude af gælden til fonden.
Der bliver rettet op på kommentarer til regnskabet og regnskabet dermed godkendt.

3. Kontingent  
kontingent forsætter som før.

4. Behandling af forslag  
 Ingen forslag.
5. Valg af Formand

         Lone genopstillede og blev genvalgt.

 6.Valg af øvrige formænd

Næstformand Jeanette Nyhus og Juniorformand Ida ønsker ikke at genopstille.

Ida blev valgt til næsteformand
Diana vil i samarbejde med formand Lone tage sig af Juniorformandsposten.
Jette vil fortsat være stævneformand.

7.valg af medlemmer til øvrige udvalg
Driftudvalg:
Tanja – Formand
Ida
Karina
Dennis
Camilla
Mai-Britt

Stævneudvalg:
Jette – formand
Ida
Louise Friis
Gitte Friis

Velfærdsudvalg:
Anders står for Tutten
Christina står for pr.

Juniorudvalg:
Diana i samarbejde med Lone

Dette års revisorer Lars og Annika er genvalgt til næste års regnskab

8.Eventuelt



Efterspørgsel på forbedringer i forbindelse med sikkerhed: falckkasse, brandslukkere, telefonliste til 
forældre, dette efterkommes.
Derudover opfordres til 1.hjælpskurser der undersøges om evt. gratis kurser v. Tryg.
Mangel på sygefolde og problemstilling i forbindelse med fold-forhold blev diskuteret.
Driften kigger på løsning ved første møde.

Anja fra Mustang vil  inviterer RVV medlemmer ud til gode tilbud i Mustang.

Bestyrelsen konstitueres på bestyrelsesmøde Tirsdag d. 13/3 kl. 19.30.


